

## رئاسة جامعة كركوك اعلان

تعلم رئاسة جامعة كركوك عن تمديد اجراء مزايدة علنية لتأجير (كافتريا) العائد لكلية الزراعة الحويجة يوم الاثنين المصادف ٢٠١٩/٢/١٨ الساعة الحادية عشر صباحا في رئاسة الجامعة فعلى الراغبين بالاشتراك في المزايدة مراجعة شعبة العقود الحكومية في رئاسة الجامعة لاستلام نسخة من الشروط لقاء وصل بمبلغ قدره (١٥٠٠٠) خمسة عشر الف دينار فقط غير قابل للرد يتم دفعها في كلية الطب البيطري/ الشؤون المالية ويتحمل من ترسو عليه المزايدة اجور النشر والاعلان.

لجنة البيع والايجار

## رئاسة جامعة كركوك اعلان

تعلم رئاسة جامعة كركوك عن تمديد اجراء مزايدة علنية لتأجير (كافتريا) العائد لكلية الزراعة الحويجة يوم الاثنين المصادف ٢٠١٩/٢/١٨ الساعة الثانية عشر ظهرا في رئاسة الجامعة وفق لقانون بيع ايجار اموال الدولة رقم (٢١) لسنة ٢٠١٣ . فعلى الراغبين بالاشتراك في المزايدة مراجعة شعبة العقود الحكومية في رئاسة الجامعة لاستلام نسخة من الشروط لقاء وصل بمبلغ قدره (٢٥٠٠٠) خمسة عشرون الف دينار غير قابل للرد يتم دفعها في قسم الشؤون المالية في كلية الزراعة/ الحويجة ويتحمل من ترسو عليه المزايدة اجور النشر والاعلان.

لجنة البيع والايجار

«LUKOIL OVERSEAS IRAQ EXPLORATION B.V.»  
ANNOUNCES EXTENSION OF BIDS SUBMISSION DEADLINE FOR TENDER  
NO. LOIE/46/12-2018 FOR PROVISION OF CORE ANALYSIS SERVICES FOR THE BLOCK-  
10 PROJECT, THE REPUBLIC OF IRAQ

LUKOIL OVERSEAS IRAQ EXPLORATION B.V., Operator of the Block 10 Project in Iraq, is carrying out petroleum operations under the Exploration, Development and Production Service Contract for the Block 10 Contract Area, dated November 07, 2012 signed with the South Oil Company of the Iraqi Ministry of Oil, is announcing Bids submission deadline extension for the tender mentioned above which was initially announced in this newspaper on January 21, 2019.

Legal entities, domestic Iraqi and foreign companies having experience of implementation of projects similar by nature to the subject of the Tender and which are allowed, by the legislation of the Republic of Iraq and/or by their country of registration, to render services in the Republic of Iraq may participate in the Tender.

Companies acting as Applicants shall meet the following minimal qualification requirements specified in Tender documentation, including:

- to provide information that the Bidder has undertaken full-set of petrophysical analyses for minimum of 3000 samples during the past 3 (three) years;
- to have average annual turnover for the last 3 years in the amount of not less than USD 10,000,000;
- Capability of a bidder to complete the core analyses program and compliance of its equipment and methods with the types of analyses to be made:
  - Core sampling for laboratory petrophysical study;
  - Petrography and Sedimentology Study;
  - Petrophysical Studies (General) for standard plugs;
  - Special petrophysical studies;
  - Physical-hydrodynamical Studies;
  - Optical-spectrum Analysis of the Extraction of Oil;
  - Geochemical analysis of rock hydrocarbons.
- to possess required laboratory for performing of full-set of core analysis in accordance with international standards;
- to demonstrate its ability to provide sufficient number of equipment for performance of the subject services as per Scope of Services;
- to demonstrate its ability to carry out transportation of all core samples without modification of their initial composition to the laboratory, studying, reporting during 300 days per one well;
- to submit required Bid Bond.

A full set of the Tender documentation may be obtained after submission of a written application along with sufficient information confirming that the company meets the minimal qualification requirements set out above (applications on the letterhead signed by an authorized person) shall be received before **March 5<sup>th</sup>, 2019** to [Block10.Tenders@lukoil-international.com](mailto:Block10.Tenders@lukoil-international.com).

The written request of Applicant shall contain the following information:

- Full name of company; mail address; phone; fax; e-mail address; full name of contact person and his e-mail address.

The Tender documentation shall be sent by e-mail without any responsibility for loss or late arrival after submission of a written application as noted above.

Envelopes with Bids shall be delivered to the address specified in Tender Documentation before **5:00 p.m. (Baghdad time) of March 18<sup>th</sup>, 2019**.

شركة "لوك أويل أوفرسيز عراق أكسبلوريشن (للاستكشافات) ب.ف." تعلن تمديد أقصى موعد لتقديم العروض للمناقصة رقم LOIE/46/12-2018 لتوفير الخدمات لتحليل اللباب بموجب مشروع الرقعة الاستكشافية الرقم 10، جمهورية العراق

تقوم شركة "لوك أويل أوفرسيز عراق أكسبلوريشن (للاستكشافات) ب.ف." بصفة المشغل لمشروع الرقعة الاستكشافية العاشرة في جمهورية العراق، بتنفيذ العمليات البترولية في إطار عقد الخدمة للاستكشاف والتطوير والإنتاج للرقعة الاستكشافية العاشرة المورخ في 07 تشرين الثاني 2012، المبرم مع شركة نفط الجنوب التابعة لوزارة النفط العراقية وتعلن تمديد أقصى موعد لتقديم العروض للمناقصة المذكورة أعلاه والتي تم إعلانها سابقاً في هذه الجريدة بالتاريخ ٢١ كانون الثاني / يناير ٢٠١٩.

يحق الاشتراك في هذه المناقصة للشخصيات الاعتبارية والشركات المحلية العراقية والأجنبية التي تتمتع بخبرة تنفيذ مشاريع مشابهة لتلك الواردة في هذه المناقصة والتي يحق لها تقديم الخدمات في جمهورية العراق وفق القوانين والتشريعات السارية في جمهورية العراق و/أو الدولة التي تم تسجيل الشركة فيها.

ويجب على الشركات المتقدمة بالعروض أن تستجيب لمتطلبات الحد الأدنى للتأهيل المذكورة في وثائق المناقصة بما فيها ما يلي:

- يجب توفير المعلومات عن استكمال تنفيذ الدراسات البتروفيزيائية الكاملة، حيث لا يقل عددها عن ثلاثة آلاف (3000) عينة، خلال الأعمار الثلاثة (3) الأخيرة؛
- يجب ألا يقل مبلغ مبيعاتها السنوية المتوسطة عن عشرة ملايين (10,000,000) دولار أمريكي خلال الأعمار الثلاثة (3) الأخيرة؛
- يجب أن تكون قادرة على استكمال تنفيذ برنامج تحليلات اللباب، واستخدام الأجهزة والأساليب المناسبة لتنفيذ الدراسات المتعددة التالية:
  - أخذ عينات اللباب لدراسات البتروفيزيائية في المختبر،
  - الدراسات الصخرية والرسوبية البتروغرافية،
  - الدراسات البتروفيزيائية (العامة) في عينات أساسية،
  - الدراسات البتروفيزيائية المتخصصة،
  - الدراسات الهيدروديناميكية الفزيائية،
  - تحليل الطيف الضوئي لعينات النفط المستخرجة،
  - التحليل الجيوكيميائي بهيدروكربونات الصخرية؛
- يجب أن تملك المختبر المطلوب لتنفيذ مجموعة كاملة من تحليلات اللباب وفقاً للمعايير الدولية؛
- يجب إثبات قدرتها لتوفير عددها الكافي من المعدات اللازمة لتنفيذ الخدمات المتعلقة لنطاق العمل؛
- يجب إثبات قدرتها لتوفير خدمات النقل لجميع عينات اللباب التي المختبر دون تعديل تركيبها الأصلي
- وإدائها وتقديم تقارير عنها، خلال ثلاثمائة (300) يوماً ليتر واحد؛
- يجب توفير التأمينات الأولية المطلوبة.

يمكن الحصول على كافة وثائق المناقصة عقب تقديم طلب خطي مرفق بمعلومات وافية تؤكد أن الشركة المعارضة تستجيب لمتطلبات الحد الأدنى المذكورة أعلاه (يتم تقديم الطلب على الأوراق الرسمية الخاصة بالشركة موقفاً من قبل الشخص المفوض في موعد أقصاه ٥ آذار/ مارس 2019) عبر إرسالها إلى العنوان التالي:

[Block10.Tenders@lukoil-international.com](mailto:Block10.Tenders@lukoil-international.com)

على أن يتضمن الطلب الخطي أعلاه المعلومات التالية:

- اسم الشركة الكامل وعنوان البريد والهاتف والفاكس وعنوان البريد الإلكتروني والاسم الكامل للشخص المفوض بالاتصالات وعنوان بريده الإلكتروني.

يجب إرسال وثائق المناقصة عبر البريد الإلكتروني دون أية مسؤولية عن فقدانها أو تأخير وصولها، بعد تقديم طلب خطي كما ذكر أعلاه.

يتم تقديم العروض بالظرف المختوم في العنوان المذكور في وثائق المناقصة قبل تمام الساعة 05:00 مساءً (توقيت بغداد) من تاريخ ١٨ آذار / مارس 2019.



BASHNEFT INTERNATIONAL B.V.

announces a repeated procurement procedure (RFQs) for Provision of tax compliance services to Bashneft International B.V. (Branch in the city of Baghdad, Iraq) in accordance with the Iraqi Unified Accounting System ("IUAS") and requirements of Exploration, Development and Production Service Agreement for Block 12, Iraq

BASHNEFT INTERNATIONAL B.V. (a subsidiary of PJSOC BASHNEFT) is the Operator for Block 12 (Exploration Block) in the Republic of Iraq under the Exploration, Development and Production Service Contract signed with the South Oil Company (currently – Basra Oil Company) of the Iraqi Ministry of Oil.

Iraqi and foreign legal entities including Iraqi national and private companies as well as foreign companies having experience in works similar by nature to the subject of the Public Tender, which are allowed by the legislation of the Republic of Iraq and/or by their country of certification to perform their activities in the Republic of Iraq, are invited to participate in the Public Tender and submit their bids.

Procurement is organized by: Bashneft International B.V.

Postal address: Republic of Iraq, Baghdad City, Hay Al-Jamaa, Q. 913, St. 26, House No 48.

E-mail and tel.: [TsygankovAE@bashneft.ru](mailto:TsygankovAE@bashneft.ru); +7 (495) 228-15-80, Ext.: 99-589

Procurement Executive: Mr. Alexander Tsygankov

Customer's Name: Bashneft International B.V.

Technical offers acceptance time and place: Republic of Iraq, Baghdad City, Hay Al-Jamaa, Quarter 913, Street 26, House No 48, 19<sup>th</sup> February, 2019, from 09:00 a.m. to 12:00 p.m. (Baghdad time, GMT+٣).

Technical offers opening time and place: Republic of Iraq, Baghdad City, Hay Al-Jamaa, Quarter 913, Street 26, House No 48, 19<sup>th</sup> February, 2019, 12:30 (Baghdad time, GMT+٣).

To access the Tender Documentation please log on to <http://zakupki.rosneft.com/node/467751>

Notification on the Tender Procedure results will be published on the above-mentioned website and will be e-mailed to the participants. Expected period for reviewing participants' bids is 3-4 weeks after bids opening date.



تعلن شركة باشنيفت الدولية عن إعادة طرح المناقصة لخدمات الانضباط الضريبي لفرع شركة باشنيفت الدولية في مدينة بغداد في جمهورية العراق طبقاً للنظام المحاسبي الموحد العراقي وعقد الخدمة للاستكشاف والتطوير والإنتاج للرقعة ١٢ (الرقعة الاستكشافية) في جمهورية العراق

شركة باشنيفت الدولية هي الشركة التابعة لشركة باشنيفت النفطية (شركة مساهمة عامة) وهي المشغل للرقعة ١٢ (الرقعة الاستكشافية) في جمهورية العراق ضمن عقد الخدمة للاستكشاف والتطوير والإنتاج والمبرم مع شركة نفط الجنوب (شركة نفط البصرة حالياً) التابعة لوزارة النفط العراقية.

بناءً على ما تقدم فإن كافة الشركات والمؤسسات العراقية والأجنبية مدعوة للمشاركة في هذه المناقصة بإرسال عروضها الفنية بما في ذلك الشركات العراقية الوطنية والخاصة وكذلك الشركات الأجنبية والتي لديها الخبرة في أعمال مماثلة لموضوع المناقصة، والتي تسمح بها القوانين المعمول بها في جمهورية العراق و/ أو في بلدها ولديها شهادة لاداء أنشطتها في جمهورية العراق.

يتم تنظيم إجراءات المناقصة من قبل شركة (Bashneft International B.V.).

العنوان البريدي: جمهورية العراق، بغداد، الجادرية، حي الجامعة م/٩١٣ شارع ٢٦، دار ٤٨.

البريد الإلكتروني والهاتف: [TsygankovAE@bashneft.ru](mailto:TsygankovAE@bashneft.ru) 99-589 Ext.: 228-15-80 (495) +7

مسؤول المشتريات التنفيذي: السيد/ اليكساندر تسيكانكوف

اسم الزبون: Bashneft International B.V.

المكان والموعده لقبول العروض الفنية: جمهورية العراق، بغداد، الجادرية، حي الجامعة م/٩١٣ شارع ٢٦، دار ٤٨، التاريخ: ١٩ فبراير شباط ٢٠١٩، من الساعة التاسعة صباحاً الى الساعة الثانية عشر ظهراً بتوقيت بغداد.

المكان والموعده لفتح العروض الفنية: جمهورية العراق، بغداد، الجادرية، حي الجامعة م/٩١٣ شارع ٢٦، دار ٤٨، التاريخ: ١٩ فبراير شباط ٢٠١٩، الساعة الثانية عشر والنصف ظهراً بتوقيت بغداد.

للحصول على وثائق المناقصة يرجى زيارة الموقع <http://zakupki.rosneft.com/node/467751>

وسيتم نشر نتائج المناقصة على الموقع المذكور أعلاه كما وسيتم إرسالها أيضاً بالبريد الإلكتروني إلى المشاركين. يُتوقع أن تكون فترة دراسة عطاءات المشاركين (٣ - ٤) أسابيع من تاريخ فتح العطاءات.